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1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 
 

 

2a. Beëdiging nieuwe commissieleden 
De leden Bloemberg en De Winter leggen in handen van de voorzitter ten overstaan van 
de commissie de belofte af. 
 

 

2b. Benoemen plaatsvervangend voorzitter 
De commissie besluit in te stemmen met het voorstel, dat de commissievoorzitters bij 
verhindering elkaar aflossen. 
 

 

3. Inspraak 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. Afgesproken wordt, om het inspreken 
ordentelijk te laten verlopen, dat: 

- de voorzitter voor de vergadering de logistiek met de insprekers afstemt; 
- de volgorde van de agenda zoveel als mogelijk rekening houdt met 

aanmeldingen van insprekers. 
 

 

4. Coalitieakkoord Vernieuwend Verder 2018-2022 

Namens de coalitiepartijen licht de heer Putman kort het proces rondom de coalitie-
onderhandelingen toe. Hij vraagt de overige fractie hoe zij aankijken tegen het gesloten 
akkoord. 
D66 prijst de snelheid waarmee de coalitie tot stand is gekomen. Deze fractie gaat onder 
meer in op de thema’s G1000, ouderenbeleid en scholenbouw. D66 kondigt voor de 
raadsvergadering van februari een motie inzake G1000 aan. 

Aanwezig 

Voorzitter: dhr. A.H.M. Albers 

Commissiegriffier: dhr. E.M. Geldorp 

Leden 
dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang), dhr. P.J.M. Putman (Lokaal Belang),  dhr. W.J.M. 
van Dinther (CDA),  dhr. F.H.F. Jansen (CDA),  dhr. C.H. de Winter (PvdA),  dhr. M.W. 
Bloemberg (VVD), dhr. E.R. van der Schaft (SP), dhr. P.W.M. Pollmann (D66), dhr. 
P.J.M. Freriks (Sociaal Zevenaar) en dhr. B.M. Kagei (GroenLinks) 

Collegeleden 
dhr. N. van Dellen mevr. A.Y. van Loon mevr. B.M. Elfrink mevr. C.M. Koers-de Graaf 
dhr. J.W.H. Winters mevr. P. Schadd-De Boer 

Overige aanwezigen 
- 

Met kennisgeving afwezig 
dhr. A. Ok (Lokaal Belang) 



 

 

Het CDA geeft aan het gesloten akkoord een goede balans te laten zijn van de inbreng 
van beide coalitiefracties. 
De PvdA geeft aan zich constructief te zullen opstellen. Deze fractie benoemt onder 
meer de thema’s sluitende begroting, projecten, criminaliteit en cameratoezicht 
(onderbouwing met feiten en cijfers). 
De VVD geeft aan een positieve grondhouding te hebben en wacht de verdere 
uitwerking af. 
Sociaal Zevenaar gaat in op het luisterend oor van het college: deze fractie hoopt dat 
het college ook naar de raadsleden zal luisteren. Verder had deze fractie het 
onderhandelingsproces liever anders gezien, meer plenair en openbaar. Deze fractie 
kan zich inhoudelijk vinden in het akkoord en heeft eveneens vragen bij het 
cameratoezicht. Verder benoemt deze fractie cameratoezicht bij de Rijn i.v.m. 
gevaarlijke stoffen in de scheepvaart, de grenscorrectie met Duiven en samenwerking 
met Duitse steden. 
GroenLinks herkent zich in het akkoord en zal constructief meewerken. Verder benoemt 
deze fractie ook het thema cameratoezicht. 
 
Conclusie: het coalitie-akkoord wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende 
raadsvergadering. 
 

 

5. Raadsvoorstel inzake meerjarenbegroting 2018-2021 (Z/17/294434) 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Vraag: Kosten voor het referendum 2018 opgenomen in de begroting? 
- Vraag: Kengetallen (p. 120) 
- Vraag: Cijfers jaarrekening voormalige gemeenten Rijnwaarden en Zevenaar 

opnemen in de begroting 2019 e.v. 
- Bruikbaarheid digitale versie 
- Verbonden Partijen / overzicht per programma 
- Verscheidene reserves in verhouding tot algemene reserve 
- Vraag: percentage overheadskosten – getallen matchen niet 
- Precarioheffing i.r.t. sluitendheid van de begroting 
- Risico project Hal 12 
- Vraag: duiding beleidsindicator percentage demografische druk 
- Actuele en juiste EMU-saldo 
- Motorclub 
- Energiebeleid – opnemen in komende kadernota 
- Nut van de inloopavond 
- Weerstandsvermogen – risico’s invoering Omgevingswet 

 
Openstaande vragen: 

- Kosten referendum 2018 in de begroting? 
- Duiding kengetallen op p.120? 
- Toelichting mogelijkheid om cijfers Rijnwaarden en Zevenaar in de begroting 

2019 op te nemen? 
- Percentage overheadskosten? 
- Inzicht in risico’s project Hal 12? 
- Toelichting beleidsindicator percentage demografische druk? 
- Juiste EMU-saldo? 

 



 

 

Toezeggingen: 
- Wethouder Van Dellen zegt toe de openstaande vragen schriftelijk te 

beantwoorden. De beantwoording ontvangt de raad vóór de komende 
raadsvergadering. 

 
Conclusie: het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende 
raadsvergadering. 
 

 

6. Raadsvoorstel Financiële verordening gemeente Zevenaar 2018 en Nota 
activerings – en afschrijvingsbeleid gemeente Zevenaar (Z/17/295458) 

Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Frequentie van actualiseren  / periodiek 
- Afschrijvingstermijnen 

 
Openstaande vraag / toezegging: op de vraag of de afschrijvingstermijn in bijlage 2 wel 
of niet is gewijzigd ten opzichte van de voormalige gemeenten komt wethouder Van 
Dellen vóór de komende schriftelijk terug. 
 
Conclusie: het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende 
raadsvergadering. 
 

 

7. Raadsvoorstel inzake Harmonisatie Algemene Plaatselijke Verordening 
Rijnwaarden en Zevenaar (Z/17/814260) 

Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Ontbreken van een in het voorstel genoemde memo bij de vergaderstukken 
- Paracommercie 
- Deregulering 
- Constatering dat in ieder geval een artikel (2:34) in strijd met de wet is; zijn er 

meerdere? 
 
Toezeggingen: 
Burgemeester Schadd zegt toe: 

- Het in het voorstel genoemde memo wordt alsnog nagezonden. 
- Het college streeft ernaar dat nog dit jaar de raad een voorstel inzake 

paracommercie krijgt voorgelegd. 
- Er wordt nader naar de formulering van artikel 2:34 gekeken. 

 
 

 

8. Verordening Rekenkamerfunctie gemeente Zevenaar 2018 (Z/17/294232) 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Wenselijkheid van een externe voorzitter 
- Wenselijkheid van lidmaatschap van commissieleden / externen 
- Borging van de rapporten / aanbevelingen van de rekenkamercommissie 
- Kosten die het lidmaatschap van derden met zich mee brengen / relatie met 



 

 

totale kosten van de ondersteuning van de raad 
 

Openstaande vraag: 
- Wat zijn de kosten van de externe voorzitter, zoals deze nu zijn opgenomen in de 

voorliggende verordening? 
 
Conclusie: het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende 
raadsvergadering. 
 

 
 

9. Verordening op de raadscommissies gemeente Zevenaar (Z/17/294232) 
Commissie 
De fracties van D66 en VVD hebben een amendement voorbereid. 
 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Wenselijkheid van uitbreiding van het aantal commissieleden 
- Mogelijkheid tot vervanging 
- Opleiding van commissieleden / ervaring en “talent” 
- Kosten die ermee gemoeid zijn 
- Tijd voor overige raadswerkzaamheden 
- Aantal vertegenwoordigers per fractie in een commissievergadering 
- Wenselijkheid dat commissieleden op de kieslijst staan 
- Wijze van advies geven door de commissie aan de raad 
- Vergadercultuur in algemene zin 
- Wijze van inrichting / omgaan met het spreekrecht voor burgers 

 
Conclusie: het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende 
raadsvergadering. 
 

 

10. Agendaverzoek VVD van lijst ingekomen stukken raadsvergadering 29 
november 2017 inzake brief VNG Ledenbrief 17/060 van 24 oktober 2017 
inzake gratis Verklaring Omtrent Gedrag (VOG)  

De VVD-fractie licht kort toe met welk doel dit onderwerp is geagendeerd. Zij nodigen de 
overige fracties uit te reageren op de vraag of het wenselijk is dat bij een 
aantal(vrijwilligers)functies een gratis VOG wordt verstrekt. Er vindt een korte discussie 
plaats over onder meer de condities om een gratis VOG te verstrekken. 
 
Burgemeester Schadd geeft aan dat, gelet op het coalitieakkoord, het college m.b.t. dit 
onderwerp op enig moment naar de raad zal komen. 
 
Conclusie: de VVD-fractie kondigt aan een motie ter zake te zullen indienen. 
 

 

11. Agendaverzoek SP van lijst ingekomen stukken raadsvergadering 29 
november 2017 inzake brief van de Gemeente Bergeijk inzake brief en motie 
aan BNG Bank Nederlandse Gemeenten d.d. 7 november 2017 inzake 
beloningsbeleid bestuursvoorzitter 

De SP-fractie licht kort toe met welk doel dit onderwerp is geagendeerd. Zij vraagt een 



 

 

reactie van de overige fracties op de hoogte van het salaris van de directeur van de 
VNG. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Hoogte salaris directeur BNG 
- Relatie met Wet normering topinkomens 
- Karakter van de BNG in relatie met commerciële banken 
- Regelgeving / regime omtrent BNG 
- Standpunt van de VNG hierover? 

 
Conclusie: de SP-fractie kondigt aan een motie ter zake te zullen indienen. Deze fractie 
zal een concept opstellen en vervolgens voorleggen aan de overige fracties om 
suggesties aan te dragen en/of te mede-ondertekenen. 
 

 
 

12. Rondvraag 

De heer Pollmann vraagt aan de hand van de rappellijst naar de stand van zaken bij 
nummer 28, uitvoering motie Raadhuisplein. Hij merkt daarbij op dat de omschrijving niet 
adequaat is (o.a. semi-permanent i.p.v. permanent).  
 
Wethouder Winters geeft aan dat er een informatieavond wordt belegd voor de raad en 
de ondernemers. Hij komt daar op korte termijn op terug. 
 
De heer Pollmann stelt dat dit niet een adequate afdoening van de motie is. 
 

 

13. Punten van orde commissie  
Er wordt geen gebruik gemaakt van dit agendapunt. 
 

 

14.  Mededelingen portefeuillehouders  
Wethouder Winters heeft enkele mededelingen: 

- De start van de nieuwe gemeente was spannend, ook voor de organisatie (vooral 
op het gebied van continuering van de dienstverlening). Hij geeft aan dat de 
eerste weken zonder noemenswaardige problemen zijn verlopen m.b.t. KCC (1e 
en 2e lijns-service). 

- M.b.t. de ICT in brede zin zijn er mixed feeling. Hij maakt namens het colleges 
excuses voor de overlast die onder meer de raad hierbij heeft ondervonden 
(email, etc.). 

- De maandag- en woensdagavondopenstelling van de publieksbalie wordt goed 
bezocht en voorziet in een behoefte. 

- T.a.v. een eventuele vrijdagmiddagopenstelling zal het college monitoren of 
hierin ook een behoefte bestaat. Daarbij wordt ook de ontwikkelingen rondom 
Hal 12 betrokken. 

 

 
 



 

 

15. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur. Na afloop spreken de leden en de 
collegeleden nog even het verloop van deze eerste vergadering met elkaar door. 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


